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4 EKİM Dünya Hayvanları Koruma Günü’nde
konuşan İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, hayvan haklarının savunulması için
mücadeleye devam çağrısında bulundu. Tugay,
“İzmir, doğayı seven, her türlü canlının yaşam
hakkına saygı duyan insanların kenti.  O nedenle
şehrimizle gurur duyuyoruz” diye konuştu. n 2’de
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İZMİR’in Çernobili olarak bilinen
Gaziemir’deki nükleer atık alanda bilim dışı
temizlik için çalışmaları sürerken, iş
makinelerinin çalışması ile birlikte alandan
çıkan koku halk sağlığı açısından
endişelere neden oldu. Bölgenin risk
altında olduğunu anlatan avukat Arif Ali
Cangı, “İnsan sağlığı açısından da büyük
risk oluşturuyor. Özensiz bir şekilde
kazdılar ve bütün atıklar, gazlar ortaya çıktı.
Büyük tehlikeler bizi bekliyor” dedi. n 8’de

17 yıldır bölge halkını tedirgin eden atıklar için bilim insanlarından görüş alınmadan çalışma yapıldığı iddia edildi

ÖĞRENCİLERİ KORUDU
2014 yılında Menderes
ilçesinde görev yaptığı köy
okulunda, okul müdürünün 6 kız
çocuğuna yaptığı cinsel istismarı
ortaya çıkaran Saadet Özkan’ın
kurduğu Saadet Öğretmen
Çocuk İstismarı ile Mücadele
Derneği, istismara uğrayan
çocukların sesi olmaya 
devam ediyor. 

ARTIK SUSMUYORLAR
ÇOCUK istismarı sayısının 
arttığını belirten Özkan, “Toplum
bilinçleniyor, aydınlanıyor ve
susmamayı öğreniyor. Gözümüzün
önünde gördüğümüz yanlışa 
ses çıkarmayı öğreniyoruz.
Çocukların adliye koridorlarında
olmadığı güven içinde yaşam
sürdüğü bir dünya yaratmalıyız”
dedi. TÜRKÜ ERBİL’İN 
HABERİ SAYFA 4’TE

İzmir’de 6 kız çocuğuna yapılan cinsel 
istismara karşı verdiği mücadele ile tanınan
Saadet Özkan’ın kurduğu dernek, her gün
onlarca çocuğun yardım çığlığına koşuyor.
“Çocuklar için susma” diyerek yola çıkan 
Saadet Öğretmen, “200 bine yakın gönüllümüz
sayesinde onlar artık susmuyor konuşuyor” dedi.
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DENİZLİ’de ilk izmarit timini kuran
Büyükşehir
Belediye
Başkanı Bülent
Nuri Çavuşoğlu,
büyük bir
farkındalığa
daha imza
atarak eline
süpürge ve
faraşı alıp sokağı
temizledi. n8’de

BUCA’nın beş yıllık hizmet rotasını
belirleyecek 2025 – 2029 Dönemi Stratejik
Planı mecliste kabul edildi. Buca Belediye
Başkanı Görkem Duman, “Hizmet
rotamızı belirleyen bu önemli adım,
ilçemize değişim olarak geri dönecek ve
yarınlarımıza ışık tutacaktır” dedi. n7’de

Buca’nın hizmet

rotası vize aldı

Olası seçimde CHP birinci partiOlası seçimde CHP birinci partiOlası seçimde CHP birinci partiOlası seçimde CHP birinci partiOlası seçimde CHP birinci parti
BUPAR Araştırma ve Danışmanlık Şirketi Başkanı Erdal Akaltun, olası
bir erken seçimin anket sonuçlarını açıkladı. Akaltun, “CHP’nin az
farkla olsa da birinci parti olacağını söyleyebiliriz. AK Parti için aşağıya
giden ivmenin devam ettiğini belirtebiliriz. İYİ Parti için yükselişten

bahsetmek mümkün değil. MHP yüzde 5-6 düzeyinde” diye konuştu. n Sayfa 7’de

Manisa Büyükşehir Belediye Başkanı
ve Ege Belediyeler Birliği Başkanı Ferdi
Zeyrek ve İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay, düzenlenen
basın toplantısı ile Ege Planlama
Ajansı'nın kısa süre içinde çalışmalara
başlayacağını duyurdu. Zeyrek, Ege
Planlama Ajansı'nın ana konusunun tek
başına birçok belediyenin altından
kalkamayacağı sorunlara çözüm
üretmek olacağını söyledi. n Sayfa 6’da

Başkanlardan Ege
için güç birliği çağrısı

İstismara 200 bin İstismara 200 bin İstismara 200 bin İstismara 200 bin İstismara 200 bin 
gönüllügönüllügönüllügönüllügönüllü

Canlıların hakkını
savunuyoruz

Bu şehri hep
birlikte
güzelleştireceğiz

KENT için yaptığı hizmetleri anlatan
Kuşadası Belediye Başkanı Ömer

Günel, “280 milyon lira
bütçeyle devraldığımız
Kuşadası Belediyesi, 
3 milyar lira yatırım
yaptı. Bu kentin 25
yıldır kronikleşmiş 
tüm sorunlarını bu

yönetim çözdü, çözmeye de 
devam ediyor” dedi. nSayfa 7’de

Kuşadası’na
3 milyar 
yatırım yaptık

Uyuşturucu ile
yönetilen gençlik

MEHMET İNMEZ

4

Siyasette makas
değiştirmek!

İDRİS AKYÜZ

3
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İzmir Büyükşehir
Belediyesi, 4 Ekim Dünya
Hayvanları Koruma Günü
nedeniyle, Kültürpark’ta tören
düzenledi. Programda konuşan
İzmir Büyükşehir Belediye
Başkanı Dr. Cemil Tugay,
hayvanların dünyayı
güzelleştirdiğini belirterek,
“Dünyayı kirleten ve bozan
bizleriz, insanlar. Ama kötü
sonuçlarını tüm dünya, tüm
canlılarla birlikte yaşıyor. O
nedenle bunu önlemek, çözüm
üretmek de bize ait. Bunun
farkında ve bilincinde olup,
sorumluluğu alıp, gereken
mücadeleyi vermek zorundayız.
Ülkemizde biraz daha fazla
hayvan hakları ihlalleri
yaşanıyor. Bununla da
mücadele etmek zorundayız.
Son dönemde Hayvanları
Koruma Kanunu’nda yapılan
değişiklik, artık sağlık sorunu
olmayan hayvanların da
öldürülmesi ile ilgili bir duruma
yol açtığı için hepimizde aşırı

hassasiyet oluşturdu. Bununla
da mücadele etmek için en
başından beri çalışıyoruz.”

Mücadele çağrısı
İzmir’in duyarlı insanların

yaşadığı bir kent olduğunu ifade
eden Başkan Tugay, tüm
canlıları korumak için mücadele
çağrısında bulundu. Tugay,
“İzmir, doğayı seven, her türlü
canlının yaşam hakkına saygı
duyan insanların kenti. O
nedenle şehrimizle gurur
duyuyoruz. Türkiye’ye örnek
olma düşüncesi ve
inancındayız. Bu süreçte
duyarlılıkları ile
çalışmalarımıza katkı veren tüm
İzmirlilere teşekkür ediyorum.
Her birinizle gurur duyuyorum.
Mücadeleye devam edelim.
Doğru olana inanıyoruz. Bizler
iyi insanlarız. Yaşama saygı
duyan insanlar, yaşamın
adaletini sağlamak zorunda olan
bizler, asla bu mücadeleden
vazgeçmeyelim” diye konuştu.

Tugay: İzmir yaşam
hakkını savunan kent
Tugay: İzmir yaşam
hakkını savunan kent
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Bornova Belediye Başkanı Ömer Eşki, Bornova
Belediyesi Tarımsal Hizmetler Müdürlüğü tarafın-
dan Kayadibi Mahallesi’nde kurulan arılıkta düzen-
lenen bal hasadına katıldı. Başkan Eşki, bal
sağımının ardından elde edilen balları ihtiyaç sahibi
vatandaşlar için Bornova merkezde hizmet veren
Kent Market Celal Altınay Şubesi’nin raflarına yer-
leştirdi. 

Başkan Eşki, arıcılık projeleriyle Bornova’da
kırsal kalkınmaya katkı sağlamayı hedeflediklerini
vurguladı. Kursiyerlere eğitim, arıcılık malzemeleri
ve teknik destek sağladıklarını hatırlatan Başkan
Eşki, elde edilen balların Kent Market aracılığıyla
ihtiyaç sahiplerine ulaştırıldığını ifade etti. 

Ballar Kent Market raflarında
Üreticilere yeni iş alanları sunmayı hedefledik-

lerini belirten Eşki, “Bornova’da tarımsal ve hay-
vansal üretimin sürekliliğini sağlamak,
üreticilerimizi desteklemek ve yerel ekonomiye
katkıda bulunmak için çeşitli projeler yürütüyoruz.
Kursiyerlerimize yalnızca eğitim değil, aynı za-
manda arıcılık malzemeleri desteği ve teknik danış-
manlık hizmeti sunuyoruz. Arılarımızın bal hasadını
yapıp, ihtiyaç sahiplerine ulaştırmak için Kent Mar-
ket ile iş birliği yapıyoruz” dedi.

Toplumsal cinsiyet eşitliği konusunda
önemli çalışmalar hayata geçiren Konak
Belediyesi, “Eşit bir Konak” hedefi
doğrultusunda önemli bir adım daha attı.
Avrupa Belediyeler ve Bölgeler Konseyi
tarafından hazırlanan Avrupa Yerel
Yaşamda Kadın Erkek Eşitliği Şartı’na imza
atmak üzere Konak Belediye Meclisi’nce
yetkilendirilen Başkan Nilüfer Çınarlı
Mutlu, çalışmayı hayata geçirecek imzayı
attı. 

Hızlı adımlar atacağız
Toplumsal cinsiyet eşitliğinin

demokratik bir toplumun olmazsa olmazı
olduğunu dile getiren Başkan Mutlu,
“Konak için yola çıkarken toplumsal
cinsiyet eşitliğinin ilçenin tüm kılcallarında

sağlandığı bir belediye hayal etmiştim. Yerel
yaşamda kadın erkek eşitliğini sağlamak ve
eşit bir Konak için bu imzayı atıyoruz.
Bugünden itibaren çok daha hızlı adımlar
atacağımız bir dönemi başlatıyoruz. Bütün
bu çalışmalarla Konak’ı hak ettiği uygar,
kadın-erkeğin eşit olduğu, toplumsal cinsiyet
eşitliğin sağlandığı bir ilçeye dönüştürmek
hepimizin ellerinde” diye konuştu.

Sözleşmedeki maddelerin uygulanması
noktasında yol haritası olacak olan Yerel
Eşitlik Eylem Planı ile kadınlara yönelik
eğitim, istihdam, şiddet, katılım, kentsel
hizmetler ve sağlık alanlarında politikalar
belirlenecek ve hayata geçirilecek. Bu planı
oluşturma ve uygulama aşamalarında da tüm
ilgili sivil toplum örgütleri, kurum ve
kuruluşlarla ortaklaşa çalışmalar
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Efeler'in minik
sanatçılarıyla buluştu

Efeler Belediye Başkanı Anıl
Yetişkin'in çeşitli alanlarda ücretsiz
hizmete sunduğu yaz kursları, 7'den
70'e yüzlerce vatandaşın adeta ikinci evi
oldu. Spor, sanat ve bilimin birçok
yönünde eğitim verilen derslerde Efeler
halkı, hem eğlendi hem de öğrendi. Bu
çerçevede Kızılcaköy Kültür ve Sanat
Evi'nde gerçekleştirilen ‘İçimdeki
Sanatçı Büyüyor' atölyesinde hayal
dünyasını renklendiren çocuklar,
eserlerini sergiledi. İlk gününde yoğun
ilgi gören sergi, büyük beğeni toplarken,
çocukların sergisini ziyaret eden Başkan
Yetişkin, minik sanatçılarla tek tek
ilgilendi, eserlerini inceledi ve tüm
çocukları tebrik etti.

Sergiyi çok beğendiğini ifade eden
Yetişkin, “Çocuklarımızın yeteneklerini
keşfetmelerine, özgüven
kazanabilmelerine, hayal dünyalarını
bizimle paylaşmalarına aracılık ettik
bundan dolayı gururluyuz. Efeler
Belediyesi çocukların hayallerini
gerçekleştirmesi için her zaman
yanlarında olacak” dedi.

Muğla’nın suyu
anbean izleniyor

Muğla Büyükşehir Belediyesi Su
ve Kanalizasyon İdaresi (MUSKİ)
Genel Müdürlüğü ekipleri İl genelinde
kurmuş olduğu 900 istasyon ile kentin
içme suyunu izliyor. Bu şekilde
Muğla’ya verilen suyun tamamını
kontrol altında tutuluyor.

MUSKİ Genel Müdürlüğü özellikle
içme suyu depoları, kuyular ve terfi
istasyonlarına kurularak buralardaki
suyun izlenmesi ve pompaların
performanslarının ölçülmesini
sağlayan teknolojik bir sitem olan
SCADA sistemini etkin bir şekilde
kullanıyor. Bu sitem ile depoların
doluluk oranları, içme suyu sağlayan
kuyu ve terfi pompalarının sürekli
olarak izlenmesine imkan sağlarken
böylece meydana arızalar sistem
üzerinden gözlemlenebiliyor ve
arızaya müdahale süresi kısalıyor.

Bodrum Belediyesi’nden
yedinci anaokulu

Bodrum Belediyesi, Turgutreis’te
Hayırsever Nazmi Canbaz’ın katkılarıyla
yapılacak anaokulunun temelini attı.

Bodrum Belediye Başkanı Tamer
Mandalinci, eğitimin temelinin okul
olduğunu belirtirken bölgedeki
anaokulu ihtiyacını anlatarak şunları
söyledi:

“Yakın lokasyonda anaokulu, ilkokul
ihtiyaçlarını çözersek; devletimizle
belediyemizle iş birliği yaparak,
hayırseverleri işin içine katarak böyle
güzel hizmetleri hayata geçirebilirsek
yöre halkına ve çocuklarımıza nitelikli ve
güzel eğitimler vermiş olacağız.
Bölgemize en yakışan şekilde, nitelikli
hizmet verecek anaokulumuzun açılışını
da hayırseverimizle birlikte yapacağız.
Eğitime sanata spora sağlığa turizme
katkı vermek isteyen kim olursa olsun,
Bodrum Belediyesi bütün ekibiyle
oradadır.  Bizler eser kazandırmak
isteyen insanlarız. Bu millete efendilik
değil hizmet yapmak için gelenlerdeniz.
Hizmet de böyle nitelikli eserlerle
olacaktır.”

8 Ekim 2024 Salı
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Torbalı Ticaret Odası (TTO) Başkanı
Abdulvahap Olgun’un ev sahipliğinde,
ilçedeki özel eğitim kurumlarının
temsilcileri, yeni Torbalı Kaymakamı Adem
Çelik ile bir araya geldi. Meclis Başkanı
Bekir Söyler’in de katılım sağladığı TTO
hizmet binasında gerçekleşen toplantıda,
eğitim kurumlarının yöneticileri sektörde
karşılaştıkları sorunları ve çözüm önerilerini
dile getirdi. Toplantının ana gündem
maddelerinden biri ise, mesleki eğitim ve ara
eleman yetiştirme sorunu oldu.

Mesleki eğitim güçlendirilmeli
Toplantıda konuşan TTO Yönetim

Kurulu Başkanı Abdulvahap Olgun, mesleki
eğitimin bölgedeki sanayi ve ticaret
sektörleri için kritik bir öneme sahip
olduğunu vurguladı. Ara eleman ihtiyacının
her geçen gün arttığını ve bu açığın ancak
mesleki eğitimin güçlendirilmesiyle
kapatılabileceğini belirten Olgun,
"İlçemizdeki birçok işletme, özellikle sanayi
kuruluşlarımız, nitelikli eleman bulmakta

zorlanıyor. Bu durum, hem üretim
kapasitesini düşürüyor hem de iş süreçlerini
olumsuz etkiliyor. Mesleki eğitim
kurumlarıyla iş birliği yaparak gençlerimize
iş garantisi sunabilir, sanayicimizin ihtiyaç
duyduğu kalifiye elemanları yetiştirebiliriz"
dedi. Ayrıca özel mesleki eğitim
kurumlarının açılmasının gerekliliğine
dikkat çeken Olgun, Almanya'yı örnek
göstererek, "Almanya’da öğrencilerin yüzde
70'i meslek liselerine yönlendiriliyor, yüzde
30’u ise genel liselerde eğitim görüyor.
Türkiye’de ise bu oran tam tersi; meslek
liselerine giden öğrenci oranı yüzde 30,
diğer liselere giden oran yüzde 70. Biz de bu
tabloyu tersine çevirmeliyiz. Gençlerimizi,
sanayinin ve iş dünyasının ihtiyaç duyduğu
mesleki eğitim programlarına
yönlendirmeliyiz" ifadelerini kullandı.

Kaymakam Adem Çelik ise Torbalı’nın
eğitim altyapısının geliştirilmesinin ve
mesleki eğitimin yaygınlaştırılmasının şart
olduğunu söyledi.

Karşıyaka’da yaşayan ileri
yaşlı vatandaşlara ve ailelerine
yönelik projelerini daha
verimli ve etkin hale
getirmeyi amaçlayan
Karşıyaka Belediyesi; Türkiye
Alzheimer Derneği İzmir
Şubesi ve Ege Geriatri
Derneği ile ortaklaşa hizmet
üretmeye devam edecek. Bu
amaçla, belediye ve dernekler
arasındaki mevcut iş birliği
protokolleri yenilendi ve
törenle tekrar imzalar atıldı.

Karşıyaka Belediye
Başkanı Yıldız Ünsal
“Karşıyakalı büyüklerimize
yönelik hizmetlerimizi

yoğunlaştırmak ve
çeşitlendirmek, onların ve
yakınlarının yaşam kalitelerini
yükseltmek amacıyla Ege
Geriatri Derneği ve Türkiye
Alzheimer Derneği İzmir
Şubesi ile iş birliklerimizi
daha güçlü şekilde
sürdüreceğiz. Gündüz Yaşam
Evi ve Karşıyaka 3. Yaş
Üniversitesi başta olmak
üzere, çalışmalarımıza
sağladıkları tüm katkılar için
ve önümüzdeki süreçte
hizmetlerimize verecekleri
destekler için derneklerimize
yürekten teşekkür ediyorum”
diye konuştu.

Efes Selçuk Belediye Başkanı
Filiz Ceritoğlu Sengel, Dokuz Eylül
Üniversitesi Efes Meslek
Yüksekokulu’nun 2024-2025
akademik yılı açılış törenine katıldı.
Törende yurt için iki araziyi Kredi
Yurtlar Kurumuna tahsis etmeye
hazır olduklarına dikkat çeken
Sengel, “Mevcut olan iki tane
arazimiz var ve bu iki araziyi Kredi
Yurtlar Kurumu’na tahsis etmek
istiyoruz” dedi.

Önce yurt
Efes Selçuk’ta öğrencilerin

güvenli bir şekilde barınmaları için
yurt ihtiyacı olduğunu ve 2019
yılından bu yana Efes Selçuk’a
KYK yurdu kazandırmak amacıyla

belediyeye ait iki adet arazinin
tahsisine hazır olduklarını dile
getiren Sengel; “Şu anda burada
mevcut olan noktada bu bina, bu
arazi Efes Selçuk Belediyesi
tarafından zamanında
bağışlanmıştır. Bina İzmir
Büyükşehir Belediyesi tarafından
yapılmış, Efes Selçuk Belediyesi
tarafından ihalesi gerçekleşmiştir.
Yüzde 70’e yüzde 30 olarak
belediyelerimiz tarafından
yapılmıştır. “Selçuk’a üniversite
istiyorum” demek ve üniversitenin
gelmesini talep etmek çok güzel
ancak o dönem talep eden, bu
döneme kadar adım atmayan
herkes adına sizlerden özür
diliyorum. Çünkü önce yurt olması

sonra üniversite yapılması
gerekiyordu. Mevcut olan iki tane
arazimiz var ve Kredi Yurtlar
Kurumu’na tahsis edilmesini
istiyoruz. Sadece Dokuz Eylül
Üniversitesi’ne vermemiz mümkün
değil çünkü kentimizde sadece
Dokuz Eylül Üniversitesi’nin
öğrencileri yok. Aynı zamanda
dışarıdan gelen öğrencilerimiz de
var. Eğer bir yurt işletilecekse özel
sektörden ziyade bunun devlet
kurumu tarafından yapılmasını
istiyoruz. O anlamda iki tane
arazimizi seve seve 2019 yılından
beri tahsis etmek istiyoruz ki
çocuklar okul açıldığında “Biz
nerede kalacağız?” dediklerinde
soru işareti olmasın. 2019’dan beri

başaramadığımız bu işi şimdi iki
kadın ve aynı zamanda
Kaymakamımız Oğuz Alp Çağlar
ile birlikte sizlerin de desteğiyle
başaracağız. Mail atacaksınız,
imzalar toplayacaksınız. İlçe Spor
Müdürlüğüne de gideceksiniz, İl
Spor Müdürlüğüne de gideceksiniz.
Bakanlıklara da gideceksiniz. “Efes
Selçuk Belediyesi arazi veriyor işte
neden yapmıyorsunuz?” diye
soracaksınız, sorgulayacaksınız.
Kendiniz için, arkadaşlarınız için,
sizden sonra gelecek olanlar için
bunu talep edeceksiniz. Bina
yapmak doğru koşullarda eğitim
hayatınıza devam
edemeyecekseniz hiçbir şey ifade
etmiyor” dedi.

Başkan Sengel: Öğrenciler, “Biz nerede kalacağız?” diye düşünmesin!

Mesleki eğitimi artırmalıyız

Siyasette makas
değiştirmek !

Bir anda hava değişti… Kar,
boran karışık fırtınalı hava yerini,
“mutedil” ılık bir havaya bıraktı !
Sanki sonbahar ile ilkbahar yer
değiştirmiş gibi…

Aklınıza meteorolojik değişim
gelmesin. Sözünü ettiğim;
TBMM’nin açıldığı gün siyasi
arenadaki “sözde” değişim ya da
“normalleşme” girişimi… MHP
Genel Başkanı Devlet Bahçeli’nin
DEM Parti’ye olan yaklaşımı ile
adeta siyasi havadaki “ezber
bozan” tavrı ile ilgili… Ve tabi
ardından AKP’li Cumhurbaşkanı
Tayyip Erdoğan’ın yine DEM
partiye yönelik söylemlerindeki
değişiklik…

Denilebilir ki; bayram değil,
seyran değil, eniştem beni niye
öptü ?

Öyle ya ! Bugüne kadar DEM’i
PKK terörü ile ilişkilendirip, “sert
ifadelerle” TBMM’den atılmasını
isteyen Devlet Bahçeli… 

DEM’in kapatılması davasına
öncülük eden MHP liderinin,
daha da ileri giderek, “bu konuda
talep edilen kararı vermeyen”
Anayasa Mahkemesi’nin bile
kapatılmasını isteyen Devlet
Bahçeli…

Şimdi ne oldu da birden bire
çark edip; “dünya barış arayışı
içinde iken, yurt içinde toplumsal
uzlaşmanın sağlanması
gerektiğine vurgu yapıp” DEM’e
el uzatıyor?

Ve Tayyip Erdoğan… 
Nedir bu radikal değişikliğin

ardındaki neden? Gerçekten,
ülkeyi yöneten bu siyasi irade,
“toplumsal barış” adına samimi
düşüncelerle mi tavır
değiştiriyorlar. İnanalım mı?

HHH

Amacım, “öküzün altında
buzağı aramak” değil. Ancak,
siyasette böylesine radikal
“makas değiştirme”nin söz
konusu olduğu yerde insanın
aklına bin bir soru gelmiyor
değil… Şöyle ki;

AKP, yeni bir Anayasa
öneriyor… Ve bu talebin
yandaşlarından biri de MHP…

Ancak, bu iki partinin anayasa
değişikliğiyle ilgili parlamento
çoğunluğu yeterli değil. Yeni
Anayasa’nın kabulü için
TBMM’de aritmetik desteğe
ihtiyaçları var. TBMM’deki
sandalye dağılımı şöyle:

AK Parti 265 CHP 127, DEM
Parti 57, MHP 50, İYİ Parti 30,
Saadet Partisi 20, DEVA 15, YRP
4, HÜDAPAR 4, DP 3, TİP 3,  DBP
2, EMEP 2 Bağımsız 10 Boş 7.

Yeni Anayasa’nın TBMM’de
kabulu için 400, referanduma
götürülebilmesi için en az 360
milletvekilinin onayı gerekiyor. Ve
meclisteki partilerin bu konudaki
tavırları belli. AKP ile MHP’nin
toplam milletvekili sayısı 315.
Yeni Anayasa’nın referanduma
götürülebilmesi için en az 45
milletvekilinin daha desteği
gerekiyor. 

Hal böyleyken; CHP’nin
masaya oturma niyeti yok. CHP,
yeni anayasanın ancak toplumsal
uzlaşma sonucu ve “kurucu
meclis” tarafından yapılabileceği
görüşünde.   Mecliste grubu olan
diğer partilerden İYİ Parti hiç
hevesli değil. Saadet Partisi ile
DEVA’nın bir arada “koşulsuz
destek” vermeleri mümkün
gözükmüyor. Geri kalan diğerleri
ile bağımsızlar katılsa dahi yeterli
sayıya ulaşmıyor. Geri kaldı bir
tek DEM Parti… DEM’in desteği
sağlanırsa referandum sıkıntısı
kalmıyor… Bütün mesele onları
ikna edebilmek…

Bana göre meselenin özeti
budur.

Peki, DEM Parti bu yaklaşıma
ne der? Üstelik geçmiş
yaşanmışlıklar ortadayken…

Bilemiyorum ! Ancak
ekonomik gidişatın getirdiği
sonuç ve halk desteğini
kaybeden AKP ve MHP’nin
önümüzdeki süreçte gündemi
değiştirip, kendi siyasi bekaları
adına ortaya attıkları bir formül
gibi geliyor bana. Bütün mesele
DEM’in gönlünü alıp, onları ikna
etmek. 

İDRİS AKYÜZ
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‘İleri yaş’ için işbirliği 
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Uyuşturucu ile
yönetilen gençlik 

İki yıl önce dönemin İzmir
Valisi Yavuz Selim Köşger,
uyuşturucu kullanımı ve risk
analizlerinde İzmir'in Türkiye'de
birinci sırada yer aldığını
açıklamıştı...

Sıradan bir açıklama gibi
geldi herkese...

Ne olacak yani, uyuşturucu
kullanımında bir numara
olmuşuz...

İki yıl geçti, yine İzmir birinci
sıralarda…

Üstelik uyuşturucu kullanma
yaşı 13…

Her gün polis, jandarma
operasyonlar yapıyor ama
yetmiyor. Klasik bir söz var ya
bataklığın kökünü kurutmak
gerek.

Bu illetin ne kadar iğrenç ve
insanı katil edecek duruma
olduğunu bilmeyen yok
herhalde...

Son örneği, İstanbul'un Fatih
ilçesinde 19 yaşındaki iki kız
çocuğuna vahşice kıyan caninin
yaptıkları.

Yıllardır uyuşturucu
yüzünden onlarca can gidiyor,
aileler perişan oluyor,
gözyaşlarına boğuluyor.

Devlet, uyuşturucunun
nereden geldiğini bildiği halde,
neden kurutmuyor. İstihbaratın
ve polisin elinde uyuşturucu
babalarının satanların hepsinin
bilgilerinin var olduğunu, bir
gecede kökünü kurutacak
vatan evlatlarının olduğunu
biliyoruz.

Uyuşturucu gençleri ve
geleceğimizi yok ediyor...
Dönen para ise dünya
ekonomisinin yüzde birini
çeviriyor.

Artık tüfeklerle, uçaklarla
savaşmak yok...

Bir ülkeye hâkim olmak,
gençliğine zarar vermek ve
onları yönetmenin bir yolu da
bağımlı hale getirmek...

Düşünün gençlerinin
yarısının uyuşturucu ile
yaşadığını.

Bilgili bir gençliği mi, yoksa
bağımlı bir gençliği mi
yönetmek kolaydır.

İşte, kendi evlatlarımızın
uyuşturucuya ulaşmasına engel
olmuyorsak, para uğruna göz
yumuyorsak bilgili gençleri ve
dik duranları değil, yönetilen
gençleri görmek mümkündür.

Bağımlı nesil değil, bilgili
nesil için mücadele etmeliyiz.

Para ve güç değil, temiz
toplum, temiz Türkiye istiyoruz.

Artık, intihar eden öldüren
gençlik haberleri görmek ve
yapmak istemiyoruz

MEHMET İNMEZ

Türkiye genelinde nasıl bir
kadroya sahipsiniz?

UCİM, 200 bin gönüllü üyesiyle,
50’yi geçkin asil üyesi, 14 önleme
ofisiyle birlikte zam zamanlı
çalışanların olduğu kurumsallaşmış
bir dernek. Genel Merkezimiz
Mersin’de. Dernek içerisinde hukuk
müşavirliğimizin ve Türkiye hukuk
koordinatörlerimizin olduğu bir yapı
mevcut. Hukuk koordinatörlerimiz
Türkiye’nin her yerinden çocuklarla
ilgili gelen ihbarları kolluk
kuvvetlerine iletmekle beraber
hukuksal destek sağlıyorlar, böyle
durumlarda danışmanlık desteği de
sağlıyoruz. Bununla beraber bir
rehabilitasyon ekibimiz var ve
çocukların ruh sağlığı destekleri için
de yönlendirmede bulunuyoruz.
Böyle bir durumla karşılaşıldığında
çocuğun hem adli hem de psikolojik
olarak desteğinin sağlanması için bir
hareket alanımız var. Bu alan hem
kurumlara bilgi veriyor, hem de
çocukların takibi ve kurumlardan
alınabilecek destekler için de
yardımcı oluyorlar. Resmi hukuk
müşavirliğimizde, avukat
arkadaşlarımızı görevlendirildi.
Bugün UCİM’in 2 bin 850 avukat
gönüllüsü üyesi var. Aynı zamanda
Türkiye genelinde 38 öğrenci
topluluğumuz mevcut. 'Biz UCİM
olarak nasıl destek sağlayabiliriz ve
seslerini nasıl duyurabiliriz? Genç
nesli bu işin içine nasıl dâhil
edebiliriz?' diye düşünüyoruz. 

UCİM'i kıymetli yapan bir diğer
unsur ise gönüllülerimizin büyük
oranda gençlerden oluşması.
Gençler sorgulayan bir nesil
oldukları için UCİM'le beraber
yürümeyi uygun görüyorlar. Bu
gençler, bugün üniversitelerdeki
bölümlerinden mezun olup bugün
avukat olarak yanımızdalar. Doktor,
mühendis, yönetici oldular. 2017
yılından beri çok büyük yol aldık.
Siyaset üstü bir yapı kurduk. Çocuk
siyaset üstüdür, bizim amacımız
mevcut politikaların çocukların
yararına olmasını sağlamak. Bu
misyon ve vizyonla ilerlemek, aynı
zamanda da denetlenebilmek. En
kıymet verdiğimiz alan şeffaflık. Bu
sebeple genel yapımız denetlenmek,
şeffaflığımız ve bu şeffaflığı mevcut
kadrolara anlatmak, onların da bu
denetim mekanizmasının içinde
olmasını sağlamak.

İstismarın size bildirildiği
telefonlar alıyor musunuz?

Somut örneklerden yola çıkarsak
eğer bir ilde bir çocuğumuzu
evlendirmeye karar vermişler. Bu
çocuk hiçbir şekilde destek
alamamış. Kuaföre götürmüşler,
gelinliğini giydirmişler. Çocuk bu
süre zarfında bir fırsat bularak bize
ulaştı. Bizler ivedilikle bu durumu
ilgili kurumlara ilettik. Aile
Bakanlığı ve kolluk kuvvetlerini
haberdar ettik. Avukatlarımız ciddi
çaba harcadılar. Yine başka bir
vakada, çocuk istismara uğruyor ve
bu durumda evde beslediği tavşanı
ile tehdit ediliyor. Çocuk kendi
istismara maruz kalırken aynı
zamanda başka bir canı korumaya
çalışıyor. Bu çok büyük bir
çalışmaydı. Çocuğu kurtarabilmek
için önce tavşanını kurtaracağımızın
güvencesini verdik. Önce tavşanı
kurtardık daha sonra çocuğumuzu
koruma altına aldırdık. Sonra
tavşanı da çocuğumuza ulaştırdık.
Çocuklarımızdan bize ihbar
geldiğinde önce onun
sakinleşmesini daha sonra da
güvende olacağı hissini vermeye
uğraşıyoruz. Davalarda da
yanlarında olmamızı istiyorlar.
Avukat arkadaşlarımız bu konuda
çok uzmanlaştı. Kendi içimizde çok
ciddi eğitimler aldık. Bir çocuğa
destek olabilmek için kendimizin de
destek alması gerekiyor. Uçakta
oksijen maskesinin önce ebeveyne
takılması gerekir. Ancak öyle
başkasına fayda dokunur. Bu

sebeple önce kendi oksijenimizi
alıyoruz ki çocuklara temiz oksijen
verebilelim. Çocuklardan aileler ve
yakınları hakkında şikâyetler
gelebiliyor. İzmir’deki ofisimize iki
kardeş geldi. Büyük olan kardeşi
için gelmiş ama kendisinin mağdur
olduğunun farkında değil. En
önemlisi ise biz çocuklarımıza burs
desteği veriyoruz. Burs verdiğimiz
çocukların içerisinde bugün üç
çocuğumuz tıp fakültesinde okuyor.
Bu sene sekiz öğrencimiz
üniversiteyi kazandı. Bu
çocuklarımızı sır gibi gizliyoruz.
Onlar kahraman, onlar seslerini
çıkardı. Mağduriyette koruyucu
önlem olarak, istismar
gerçekleşmeden bu durumu fark
eden ailelere de destek oluyoruz.
İstismar yaşanmadan önce önlemek
ve onlara bir hayat kazandırmak
oldukça önemli.  Çocuklar
yetişkinlerin minyatürleri değil, her
çocuk kendine özel. Her başvuru
kendine özel, bizler de bu
durumlarda ‘Neler yapabiliriz?’
gayreti içerisindeyiz. Hiçbir şey tek
başına olmaz, her şey hep birlikte
olur. Liderler hep yalnız olurlar
bizde ise herkes lider, herkes öncü.
Bizler bu birlik sayesinde
çocuklarımıza örnek olduk. Takım
çalışması güçtür ve çocukların
hayatını kurtarır diyoruz. 

Türkiye’de çocuk istismarı
vakalarında nasıl bir artış söz
konusu?

Ben bu mücadeleye başlamadan
önce 2013-2014 yıllarında bu konu

öncelerde bu kadar işlenen bir konu
değildi. Fakat kendi öğrencilerimin
istismarı ile benim algım da bu yöne
kaydı. Aslında sorun suçu
bildirmemekte. Kuşaklar değişti ve
değişen kuşaklar bilinçlendi.
Televizyonda, basında istismar
haberleri görmek çocukların
dikkatini çekiyor. Ben bir televizyon
kanalında konuşma yaparken
Bodrum’da bir çocuk beni izliyor ve
annesine öğretmeninin de
kendilerine böyle davrandığını
anlatıyor. Birçok çocuğun istismara
uğradığı ortaya çıkıyor.  Biz bunu
işledikçe ihbarlar artar. Bir çalışma
ile ilgili bakanlığa gittiğimize orada
çalışan bir görevli, “Hocam sizin
olayınız açığa çıktıktan sonra
yüzlerce öğretmenden mesaj geldi”
dedi. Türk Ceza Kanunu (TCK) 278
ve 279 bildirim yükümlülüğünden
bahseder. Biz fertler olarak
çocukları korumak zorundayız.
Toplum güçlenmeye başlıyor,
sesimiz çıkmaya başladı. Bu açıdan
bakmak gerek. Sosyal medya bizim
için bir duyuru aracı oldu. Narin
olayı belki bir köyde kapanıp
gidecekken Türkiye’deki vicdanlı
tüm insanların yüreğine işledi.
Hepimiz evimizden bir çocuk
kayboluş gibi acı çektik. Hepimizin
rüyalarına girdi. Hala sonuca
ulaşmak istiyoruz.  Toplum
bilinçleniyor, aydınlanıyor ve
susmamayı öğreniyor. Gözümüzün
önünde gördüğümüz yanlışa ses
çıkarmayı öğreniyoruz. Kimse
bizlere bedensel söz hakkımızı

anlatmadı ama şimdi okulda herkes
çocuklara bedensel söz hakkından
bahsediyor. Bu eğitimlerle yarın
anneler dışardan gelen olası
olumsuz davranışlara ‘Dur!’
diyebilecek. Dolayısıyla önleyici
faaliyetler kendiliğinden oluşmaya
başladı. Artık bu kadar büyük bir
farkındalık varken devlet
kurumlarının artık önleyici tedbirleri
yasaların içine getirmesi, bazı
konuları eğitim ve sağlık alanlarının
içerisine zorunlu kılması,
bilinçlenen toplumun yanında
durulması gerekiyor. 

Dizi ve filmlerde işlenen
‘istismar’ konusu sizce toplumda
nasıl etkiler yaratıyor?

Mesajların doğru verilmesi
oldukça önemli. Senaryonun içinde
konunun işlenişi hassas bir nokta.
Eğer orada negatif bir süreç
görülürse bu konuda ihbarda
bulunacak kişi bundan etkilenebilir.
Gündüz kuşağı programlarında
cinayetlerin, istismarların işleniş
biçimlerinin ayrıntıları var. Bu
ayrıntılar tehlike doğurabilir. Bu
programları yalnızca iyi ve
merhametli insanlar izlemez. Bunu
sapkınlar, anti-sosyal kişilik özelliği
olan insanlar da izleyip bu konular
hakkında yol ve yöntem
öğrenebilirler. Bu yüzden konunun
yansıtılma biçimi topluma zarar da
verebilir. Bunları görmezden
gelmemek gerekiyor. Yıllarca
mafya dizileri, çukurlara gömülmüş
insanlar, dövmek, katletmek gibi
durumları izledik. Biz bunun
yarattığı patlamayı görebiliyoruz. Şu
an sokakta insanlar birbirlerini
vuruyorlar. Bu unsurların servis
ediliş biçimlerindeki iyileştirici
yöntemi önemsemeliyiz. Güç veren
dizilere, filmlere ve haberlere
ihtiyacımız var. Hepimizin üzerinde
büyük bir sorumluluk var. 

Kurulduğunuz günden bu güne
kaç davaya müdahil oldunuz?

Bize 4 bin 800’e yakın ihbar
geldi. Bu ihbarların içinde bazı
dosyaların içinde 30-40 çocuk vardı.
Bu sosyolojik olarak üzerine
düşünmemiz gereken bir durum. 30
çocuk istismar edildiyse ve sustuysa
hepimizin bilinçlenmesi gerekiyor
demektir. Bu süreçlerde bir davaya
3-4 sene gittiğimiz oldu. Bu yolda
eski Saadet değilim. İstismarla
karşılaşan bir çocuğun, yanında iyi
insanların olması hayatına katkıdır.
Adaletin varlığına olan inançları için
de önemlidir. Bu davaların içinde iyi
sonuçlar da aldık üzücü beraatlar de
aldık. Daha sonra beraat eden
insanların başka çocukları istismar
ettiğini de gördük. Bu sebeple hep
birlikte mücadele etmeliyiz.
Ömrümüz yettikçe, çocukların
adliye koridorlarında olmadığı
güven içinde yaşam sürdüğü bir
dünya yaratmalıyız.         

Çocuklar iÇin
susmuyorlar
Çocuklar iÇin
susmuyorlar
Çocuklar iÇin
susmuyorlar
Çocuklar iÇin
susmuyorlar
Çocuklar iÇin
susmuyorlar
Saadet Özkan, çocuk istismarı konusunda çarpıcı mesajlar verdi. Özkan, “Ömrümüz yettikçe, çocukların
adliye koridorlarında olmadığı güven içinde yaşam sürdüğü bir dünya yaratmalıyız” dedi
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İberya Arıkan'dan
Çerçioğlu'na ziyaret
Ziyarette, Söke ilçesinde Aydın Bü-
yükşehir Belediyesi ile Söke Belediye-
si’nin ortaklığında yürütülen çalışmalar
ile hayata geçirilecek projeler değer-
lendirildi, görüş alışverişinde bulu-
nuldu. Başkan Çerçioğlu, “Tüm
ilçelerimizde çalışmalarımız gece gün-
düz demeden devam ediyor. Güzel
Aydın’ımızı güç birliği içerisinde aydın-
lık yarınlara taşımak için çalışmaya,
hizmetlerimizi vatandaşlarımıza ulaştır-
maya devam edeceğiz” dedi.
Başkan Çerçioğlu, Arıkan’a nazik ziya-
retinden dolayı teşekkür etti.
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Geçmişten bu yana birçok belediye
tarafından projeleri incelenerek örnek
alınan Aydın Büyükşehir Belediyesi’nin
Halk Ege Et işletmesi Balıkesir
Büyükşehir Belediyesi ve Çerkezköy
Belediyesi tarafından ilgi gördü. Balıkesir
Büyükşehir Belediyesi Tarım Ürünleri
A.Ş. Genel Müdürü Halit Özdelibaş ve
beraberindeki heyet ile Çerkezköy
Belediye Başkanı Vahap Akay ile
beraberindeki heyet, Halk Ege Et tesisleri
ve mağazaları hakkında bilgi edinmek
üzere Aydın’a geldi. Halk Ege Et’in Çine
ilçesinde bulunan mezbahasında ve
mağazalarında incelemelerde bulunan
heyetler, işleyiş hakkında yetkili
personellerden bilgi edindi. 

Emekli Kart ve Anne Kart 
Örnek modellerin çoğalmasında bilgi

ve deneyim paylaşımının önemine dikkat
çekilen ziyaretlerde üretilen etlerin halka
ulaştırılması ve vatandaşlara en iyi
kalitede ki etin uygun fiyatlı satışının
gerçekleştirilmesi konuları ele alındı.

Belediye heyetleri, Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem Çerçioğlu’nun
vatandaşlara sunduğu Emekli Kart ve
Anne Kart hakkında da bilgilendirildi.
Balıkesir Büyükşehir Belediyesi ve
Çerkezköy Belediyesi’nden gelen

yetkililer, et ürünleri ile süt ve süt
ürünlerinde indirim sağlayan Emekli Kart
ile Anne Kart’ın kullanımına,
vatandaşların memnuniyetine de birebir
şahit oldu.

Başkan Çerçioğlu: Cumhuriyetimizi
aydınlık yarınlara hep birlikte taşıyacağız

Başkan Çerçioğlu, ülke genelinde ki
tüm belediyelerin uyum içinde
çalışmasının önemine dikkat çekti.
Başkan Çerçioğlu, “Kentimizi, güzel
Aydın’ımızı hayata geçirdiğimiz birçok
çeşitli proje ve hizmet ile Türkiye’de
örnek gösterilen bir şehir haline getirdik.
Tarımda öncü, sanayide öncü,
hayvancılıkta öncü, turizmde öncü,
eğitimde öncü bir kent olmak üzere her
geçen gün daha da güçlenerek
hizmetlerimizi ve projelerimizi
vatandaşlarımız ile buluşturuyoruz.
Sosyal belediyeciliğin en güzel eserlerini
Aydın’da hayata geçiriyor, tüm
Türkiye’ye örnek oluyoruz.
Belediyelerimizin işbirliği Gazi Mustafa
Kemal Atatürk’ün emaneti olan
Cumhuriyetimizi aydınlık yarınlara
taşımak için büyük önem arz ediyor. El
ele vererek, birbirimize destek olarak çok
daha büyük projeleri vatandaşlarımız ile
buluşturacağız” ifadelerini kullandı. 

n (BU BİR İLANDIR)

Aydın Büyükşehir Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu tarafından hizmete açılan Büyükşehir
Belediyesi Evcil Hayvan Bakım ve Rehabilitasyon
Merkezi’ni gezerek hem hayvan sevgisini öğrenen
hem de can dostlar ile bir araya gelen öğrenciler
güzel bir gün geçirdiklerini belirtti. Öğretmenleri
eşliğinde rehabilitasyon merkezinde bulunan can
dostlar ile buluşan öğrenciler, Büyükşehir
Belediyesi’nin uzman veteriner hekimleri
tarafından da bilgilendirildi. Öğrenciler eğlenirken
öğrendi, can dostlara sevgiyi yüreklerinde hissetti. 

Örnek projeye tam not
30 dönüm alan üzerinde bulunan rehabilitasyon

merkezi içerisinde kedi bakım üniteleri, 100’e
yakın köpek padoğu, köpek gezinti alanı, yavru-
anne bölümü, hasta ve engelli hayvanlar için bakım
tedavi üniteleri, ameliyathaneler, yoğun bakım

bölümü, karantina bölümü ve ilk gelen müşahede
alanı bulunuyor. Tam donanımlı haliyle Başkan
Çerçioğlu tarafından Aydın’a kazandırılan evcil
hayvan rehabilitasyon merkezi, tüm Türkiye’de de
örnek olarak gösteriliyor.

Hayvanları Koruma Günü nedeniyle
Büyükşehir Belediyesi Evcil Hayvan Bakım ve
Rehabilitasyon Merkezi’ni ziyaret eden çeşitli
hayvan hakları derneklerinin temsilcileri de can
dostların yanında olması nedeniyle Başkan
Çerçioğlu’na teşekkür etti. Rehabilitasyon
merkezini ziyaret eden HayKonFed Ege
Federasyonu Başkan Yardımcısı Jale Koç,
“Rehabilitasyon merkezinin asıl ana amacı tedavi
ve kısırlaştırmadır. Sayın başkanımız Özlem
Çerçioğlu ile açtık bu merkezi. Sayın başkanımızın
bizlere verdiği sözler var ve sözlerini de tutuyor.
Herkesi Aydın Büyükşehir Belediyesi Bakım ve

Rehabilitasyon Merkezi’ne davet ediyorum. Satın
almayın, sahiplenin diyoruz. Her bir canımız
sahiplenilmeyi, başının okşanmasını bekliyor.
Herkesi Büyükşehir Belediyesi Evcil Hayvan
Bakım ve Rehabilitasyon Merkezi'ne bekliyoruz”
ifadelerini kullanarak Başkan Çerçioğlu’na
teşekkür etti.

Başkan Çerçioğlu: Yanlarındayız
Aydın Büyükşehir Belediyesi'nin can dostlara

yönelik çalışmalarının artarak süreceğini ifade eden
Başkan Çerçioğlu, "Büyükşehir Belediyesi olarak
can dostlarımızın yanındayız, yanlarında olmaya
devam edeceğiz. Doğadaki her canlıya sevgi ve
şefkat gösterilmesi dileğiyle; 4 Ekim Hayvanları
Koruma Günü kutlu olsun. Dünyayı birlikte
paylaştığımız can dostlarımızı çok seviyoruz" dedi.
n (BU BİR İLANDIR)

Aydın Türkiye’ye örnek oluyor

Aydın Büyükşehir Bele-
diye Başkanı Özlem Çerçi-
oğlu, 4 Ekim Dünya Yürüyüş
Günü'nde yürüyüş severleri
Aydın’ın antik kentlerinden
Mastaura Antik Kenti'nde bu-
luşturdu.

Kente kazandırdığı proje-
ler ve hizmetler ile Aydın'ı tüm
dünyadan turistlerin uğrak
noktası haline getiren Başkan
Çerçioğlu, Dünya Yürüyüş
Günü'nde yürüyüş severleri
unutmadı. Büyükşehir Beledi-
yesi tarafından düzenlenen
yaklaşık 6 kilometrelik yürü-
yüş, Nazilli ilçesi Eğriboyun
Mezarlığı'ndan başlayarak

Mastaura Antik Kenti'nde son
buldu. Yürüyüş severlere rota
boyunca Aydın'ın eşsiz doğa
manzarası eşlik etti. Yürüyüşe
katılanlar, Roma’da bulunan
Kolezyum’a benzerliğiyle dik-
kat çeken amfi tiyatronun da
yer aldığı Mastaura Antik
Kenti'nin tarihi hakkında Bü-
yükşehir Belediyesi personel-
lerinden bilgi edindi.

Ücretsiz olarak düzenle-
nen etkinliğe katılan yürüyüş
severler, doğaya ve kent tari-
hine katkılarından dolayı Baş-
kan Çerçioğlu’na teşekkür
etti.
n (BU BİR İLANDIR)
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Aydın’da
Yaşlılar Günü

kutlandı
Aydın Büyükşehir Belediyesi

Didim Huzurevi'nde 1 Ekim
Dünya Yaşlılar Günü nedeniyle
kutlama etkinliği düzenlendi.

Renkli görüntülere sahne olan
etkinlikte Büyükşehir Belediyesi
Huzurevi sakinleri gönüllerince
eğlendi. Düzenlenen mangal
partisi ile başlayan etkinlikler
Büyükşehir Belediyesi
Konservatuarı'nın sevilen şarkıları
seslendirmesiyle devam etti.
Huzurevi sakinleri şarkılara
alkışlarıyla eşlik etti, dans ederek
1 Ekim Dünya Yaşlılar Günü'nü
kutladı. Güzel bir gün
geçirdiklerini belirten vatandaşlar,
kendilerini etkinlikler ile
buluşturan Aydın Büyükşehir
Belediye Başkanı Özlem
Çerçioğlu'na teşekkür etti.

Başkan Çerçioğlu: Tüm
vatandaşlarımızın yanında
olmaya devam edeceğiz

Başkan Çerçioğlu, Dünya
Yaşlılar Günü'nü kutlayarak her
yaştan vatandaşın yanında
olmaya devam edeceklerini
belirtti. Başkan Çerçioğlu, "Tüm
Büyüklerimizin 1 Ekim Dünya
Yaşlılar Günü'nü en içten
dileklerim ile kutluyorum. Bizler
Aydın Büyükşehir Belediyesi
olarak her yaştan hemşehrimizin
yanında ve hizmetinde olmaya
devam edeceğiz" ifadelerini
kullandı. n (BU BİR İLANDIR)

Çerçioğlu’ndan
çocuklara ve gençlere

davet var
Aydın Büyükşehir Belediyesi, 29

Ekim Cumhuriyet Bayramı nede-
niyle resim, şiir ve kompozisyon ya-
rışması düzenliyor. “Cumhuriyet
Bayramı” konulu yarışmada ana-
okulu, ilkokul, ortaokul ve lise öğ-
rencileri eserleriyle yarışacak.

Büyükşehir Belediyesi, her yıl ol-
duğu gibi bu yıl da 29 Ekim Cumhu-
riyet Bayramı’nı coşkuyla kutlamaya
hazırlanıyor. Cumhuriyet’in 101’inci
yılında çeşitli etkinlikler düzenleye-
cek olan Büyükşehir Belediyesi,
anaokulundan lise çağına kadar tüm
öğrencilere yönelik resim, şiir ve
kompozisyon yarışması düzenliyor.
Kazanan eserlerin birçok çeşitli he-
diye ile ödüllendirileceği yarışma için
eserler 22 Ekim tarihine kadar teslim
edilebilecek. Yarışmanın sonuçları
ise 25 Ekim tarihinde açıklanacak.

Aydın Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Özlem Çerçioğlu, tüm vatan-
daşları Cumhuriyet’in ilanının
101’inci yılı nedeniyle düzenlenecek
etkinliklere ve kutlamalara davet etti.
Başkan Çerçioğlu, “Cumhuriyetimi-
zin ilanının 101’inci yılını coşkuyla
kutlamaya hazırlanıyoruz. Tüm ço-
cuklarımızı ve gençlerimizi yarışma-
mıza katılmaya, tüm
vatandaşlarımızı ise etkinliklerimizde
ve kutlamalarımızda bizlerle birlikte
coşkuya ortak olmaya davet ediyo-
rum” dedi. n (BU BİR İLANDIR)

8 Ekim 2024 Salı
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Kavacık Üzüm Festivali,
“Karabağlar Kavacık Karnavalı”
temasıyla hafta sonu Agora
Alışveriş Merkezi’nde gerçek-
leştirildi. Stantları, etkinlikleri,
söyleşileri, sergi ve konserleriyle
İzmirliler tarafından keyifle takip
edilen karnaval, kente renk ge-
tirdi.

Agora Alışveriş Merkezi’nde
2 gün boyunca devam eden orga-
nizasyonda Kavacık Kadın Ko-
operatifi'nin ürünleri, Kent
Konseyi ve Karabağlar
Belediyesi Semt Merkezleri
kadınlarının yapmış olduğu el
işlemeli ürünler, Mobilya
Akademisi ustalarının el işlemeli
oyma çalışmaları İzmirlilerle bu-
luştu. Alışveriş merkezine gelen
ziyaretçiler bu ürünleri yakından
incelerken aynı zamanda
Kavacık üzümü ve üzümden
yapılan ürünleri alarak,
ekonomiyi canlandırırken, kırsal
kalkınmaya da destek oldular.

“Sibel Önbaş’la Tadımlı &
Atölyeli Sohbetler” bölümünde,
unutulmuş İzmir şerbetleri ile
üzümlü zeytin yaprağı şerbeti
yapımı ve tadımı gerçekleştirildi.

Karabağlar Belediye Başkanı
Helil Kınay da Kavacık Kar-
navalı’na katılarak stantları
dolaştı.  Kavacık Kadın Kooper-
atifi üreticileri, semt merkezi ve
Kent Konseyi kadınları ile bir
araya gelerek ürünleri yakından
inceleyen Başkan Kınay, üretici-
leri emeklerinden dolayı kutladı.
Festivalin düzenlendiği Kavacık
Köyü'nü şehirle tanıştırmak iste-
diklerini belirten Başkan Kınay,
“Özellikle Karabağlarımıza ait
olan Coğrafi İşaret Belgeli
Kavacık üzümünü herkesin tat-
masını ve böyle bir güzelliği
herkesin bilmesini istedik” diye
konuştu.

Kınay daha sonra Köyün Şal-
varlı Ressamı Meryem
Düzgünkaya’nın resimleriyle
Serhan Şarman’ın Kavacık fo-
toğraflarından oluşan sergilerini
gezerek, sanatçıları kutladı.

Başkan Kınay, Şef Cihan
Önder yönetimindeki Karabağlar
Belediyesi Türk Sanat Müziği
Korosu konserini de izledi.
Konser sonunda sanatçıları
tebrik eden Helil Kınay onlarla
birlikte fotoğraf çektirdi.

Olay, Denizli'nin Tavas ilçesine
bağlı Yahşiler Mahallesi'nde meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre, Önder
Dukan'a ait evde henüz belirlenemeyen
bir sebepten ötürü yangın çıktı. Kısa
sürede büyüyen yangın, eve komple
sardı. Alevleri gören mahalle sakinleri
durumu 112 Acil Sağlık Merkezi'ne
bildirdi. Olay yerine itfaiye, sağlık ve
jandarma ekipleri sevk edildi. Kısa
sürede olay yerine gelen itfaiye
ekiplerinin yoğun çabası sonucunda
yangın kontrol altına alındı. Yangın
nedeniyle yaralanan ya da hayatını
kaybeden olmadığı öğrenilirken ev ise
kullanılamaz hale geldi.

Tavas Belediye Başkanı Kadir Tatık,
evini yangında kaybeden Önder Dukan

ailesini Yahşiler Mahallesi'nde ziyaret
ederek ‘geçmiş olsun' dileklerinde
bulundu. Aynı zamanda ailenin küçük
kızıyla eğlenceli vakitler geçiren Başkan
Tatık, aileye “Her zaman olduğu gibi bu
zor günlerinde de destekçileriniz
olacağız” dedi.

Yangında evlerine kaybeden aileye
ziyaretlerde bulunan Tavas Belediye
Başkanı Kadir Tatık, “Yahşiler
Mahallemizde yaşanan yangın sonucu
evini kaybeden Önder Dukan
kardeşimize geçmiş olsun dileklerimizi
iletiyoruz. Tüm belediye ekiplerimizle
yanlarındayız, her zaman olduğu gibi bu
zor günlerinde de destekçileri olacağız.
El birliğiyle yaralarımızı saracağız.
Tekrar geçmiş olsun” şeklinde konuştu.

Denizli Tavas Belediye Başkanı Kadir Tatık, ilçeye bağlı
Yahşiler Mahallesi'nde çıkan yangın sonrası evlerini
kaybeden aileye geçmiş olsun ziyaretinde bulundu

Ege Belediyeler Birliği Başkanı ve Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek,
İzmir'de birliğin yaptığı çalışmalara ilişkin basın
toplantısı düzenledi. Toplantıda İzmir Büyükşehir
Belediye Başkanı Dr. Cemil Tugay ve Ege
Belediyeler Birliği'ne bağlı belediye başkanları yer
aldı. 

İZPA öncülüğünde yürütülecek
İzmir Körfezi ve Gediz Nehri ile ilgili açıklama

yapan İzmir Büyükşehir Belediye Başkanı Dr.
Cemil Tugay, kuraklık nedeniyle havza bazlı su
yönetimine ihtiyaç olduğunu belirtti. Tugay,
"İllerimizin birbiriyle yarışan değil, destekleyen bir
sanayi yapısı olması gerektiğini düşünüyorum.
Tarımda da böyle ama sanayide birbirini
tamamlayan iller olmalı diye düşünüyorum. Ege
Belediyeler Birliği çatısı altında biz belediye
başkanlarına bunlar üzerine çalışmak düşüyor. Ege
Planlama Ajansı yapısıyla çalışacağız. Geçen
dönem İstanbul Planlama Ajansı'nın çok başarılı
işler yaptığını gördüğüm için İzmir'de böyle bir
yapı kurduk, çalışıyor. İzmir Planlama Ajansı
(İZPA), çok hızlı ve önemli çalışmalar yürütüyor.
Bundan sonra Ege Planlama Ajansı ile
arkadaşlarımız entegre olacak" dedi.

Siyaset üstü bir konu 
Ege Planlama Ajansı'nın odalar, dernekler,

sivil toplum kuruluşları, üniversiteler tarafından
memnuniyetle karşılandığını belirten Tugay,
"Bunu siyaset üstü bir konu olarak düşünmek
lazım. Amacımız gerçekten bölgemizin

sorunlarına çözüm ürettiğimiz ve geleceğe
bölgeyi birlik bütünlük içinde hazırladığımız bir
süreci yürütmek" şeklinde konuştu. Tugay ayrıca,
Ege Planlama Ajansının çalışma alanlarından
birinin de akıllı şehirler olduğunu söyledi.

Tasarruf tedbirleri sonrasında belediyelerin
sadece maaş öder duruma geldiğini söyleyen Ege
Belediyeler Birliği Başkanı ve Manisa
Büyükşehir Belediye Başkanı Ferdi Zeyrek,
birlik beraberlik mesajı verdi. Zeyrek, "Bugün
İzmir balık ölümleriyle, balık kokusuyla
mücadele ediyor. Sanmayın ki sadece İzmir
mücadele ediyor. Geçen hafta Manisa'nın

Turgutlu ilçesinde aynı sorunları bizler de
yaşadık. Biyogaz tesislerinin oraya bıraktığı bize
göre atık, onlara göre sıvı gübre Gediz'de balık
ölümlerine sebebiyet verdi. Toprakları ekilemez
hale getirdi. İlk defa olmadı ama biz bir şey
yapmazsak son da olmayacak. İzmir Körfezi'ni
kirleten en büyük nedenlerden biri de Gediz
Nehri'dir. Bu birlik çatısında bizim ortak
projelerle el ele hareket etmemiz gerekiyor.
Birlikte hareket edersek, kimseyi kayırmadan
eşit, adil şekilde denetim yaparsak hayal
ettiğimiz mavi Gediz'e de yüzülebilir Körfez'e de
ulaşabiliriz" dedi.

Başkan Tatık evi
yanan ailenin

yaralarını sardı

Denizli, Kitap
Fuarı için gün

sayıyor
Denizli Büyükşehir

Belediyesinin gelenekselleştirdiği
Kitap Fuarı, 7’nci kez kapılarını
açacak. 18-27 Ekim tarihleri
arasında düzenlenecek Kitap
Fuarı’nın onur konuğu ünlü yazar
Ahmet Ümit olacak.

Denizli Büyükşehir
Belediyesinin bu yıl 7’nci kez
düzenleyeceği Kitap Fuarı, 18-27
Ekim 2024 tarihleri arasında
gerçekleştirilecek. Denizli
Büyükşehir Belediyesi Kongre ve
Kültür Merkezi (EGS) Fuar
Alanı'nda yapılacak Kitap fuarı
her gün sabah saat 10.00’dan
akşam saat 20.00’ye kadar
ziyaret edilebilecek. Fuarın onur
konuğu ise ünlü şair ve yazar
Ahmet Ümit olacak. Eserleriyle
ses getiren usta yazar Ahmet
Ümit, fuarda okuyucularıyla bir
araya gelerek merak edilen
soruları da yanıtlayacak.
Denizli’de yüzlerce yazar ile
yayınevinin katılacağı fuarda imza
günleri, panel ve söyleşiler
düzenlenecek, şair ve yazarlar
hayranlarıyla buluşacak.
Türkiye’nin en ünlü yazarlarının
ağırlanacağı fuarda ayrıca
Denizlili yazarlar da yer alacak. 

Seferihisar daha
yaşanabilir kent
haline gelecek

Seferihisar Belediyesi Seferiçınar
Yaş Alma Merkezi danışanları ile
"Dünya Yaşlılar Günü"nü kutladı.
Kutlamaya Seferihisar Belediyesi
Yaş Alma Merkezi’nin 500’ü aşkın
üyesi katıldı.

Seferihisar Belediye Başkanı
İsmail Yetişkin, “Yaş almış
vatandaşlarımızın mücadele ettiği
sorunları görüyoruz. Seferiçınar Yaş
Alma Merkezimizi yaş almış
komşularımız hangi konuyla ilgili
gelirlerse gelsinler, bu birimde
hizmet alabilmeleri misyonu ile
hayata geçirdik. Aslında burada
hemşerilerimiz için olan hizmetleri
tek çatı altında topluyoruz. Sizlerin
güler yüzünden, bizlere olumlu
dönüşlerinizden güç alarak
çalışıyoruz. Etkinliğimize
düşündüğümüzün üzerinde bir
katılım oldu. Yaş almış
hemşerilerimiz bu etkinliğin devamlı
hale gelmesini istediklerini belirtti.
Siz isterseniz biz elbette yapacağız.
Ben de burada sözümü veriyor, bu
etkinliği tüm köylerimizde
tekrarlayacağımızın müjdesini
veriyorum. Dünya Yaşlılar Günü’ne
özel düzenlediğimiz pikniğe
katıldığınız için hepinize çok
teşekkür ediyor, tüm yaş almış
komşularımın Dünya Yaşlılar
Günü’nü kutluyorum” dedi.

Karabağlar
Kavacık Karnavalı
İzmir’e renk getirdi
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Kuşadası Belediye Meclisi
Ekim ayı olağan toplantısı,
Belediye Başkanı Ömer Günel
yönetiminde Davutlar Belediye
Hizmet Binası Toplantı
Salonu'nda yapıldı. 

Sorunları çözüyoruz
Toplantıda çevreyi kirleten

şahıs ve işletmelere yönelik
alınacak tedbirler konusu da
gündeme geldi. İklim
Değişikliği ve Sıfır Atık
Müdürlüğü tarafından gündeme
getirilen, evsel katı atıklarını
ilgili toplama alanları dışına
atarak çevreyi kirleten ve tütün

ürünleri atıklarını işletmelerinin
önüne atan ve temizlemeyen
işletmelere ceza uygulanması
yönündeki madde, Plan ve Bütçe
Komisyonu ile Hukuk
Komisyonu’na sevk edildi.
Başkan Ömer Günel, komisyon
raporu doğrultusunda alınacak
kararın çevreyi kirletenlere karşı
caydırıcı bir nitelik taşıyacağını
belirtti.

Turistlere kolaylık
Meclis toplantısında geçen

hafta hizmete giren AdaMobil
uygulaması ile ilgili olarak da
açıklama yapan Başkan Ömer

Günel, ilçeyi iyi tanıyan genç bir
ekip tarafından hazırlanan
uygulamanın vatandaşlara
sunduğu avantajların yanı sıra
ilçeyi ziyaret eden yerli ve
yabancı turistler için de önemli
kolaylıklar içerdiğini söyledi.
Başkan Ömer Günel, ilçenin
turistik noktalarından ulaşım
güzergâhlarına; sağlık
kuruluşlarından nöbetçi
eczanelere kadar pek çok önemli
bilgiye hızlı ve kolay ulaşım
olanağı sunan Ada Mobil’in
belediye ile ilgili iş ve işlemleri
de rahatça yapmayı sağladığını
belirtti. 

Başkan Ömer Günel ise
‘doğru siyaset, doğru muhalefet’
vurgusu yaparak, “280 milyon
lira bütçeyle devraldığımız
Kuşadası Belediyesi, 3 milyar
lira yatırım yaptı. Bu kentin 25
yıldır kronikleşmiş tüm
sorunlarını bu yönetim çözdü,
çözmeye de devam ediyor. Biz,
sesi gümbür gümbür çıkan,
sorulan her soruya tüm açıklığı
ve şeffaflığı ile yanıt veren bir
yönetimiz. Siyaset de muhalefet
de doğru yapıldığı sürece hiçbir
itirazımız yok. Yeter ki iftiradan
ve kumpastan uzak durulsun”
ifadelerini kullandı.

Buca’nın beş yıllık hizmet
rotasını belirleyecek 2025 –
2029 Dönemi Stratejik Planı
mecliste kabul edildi. Buca
Belediye Başkanı Görkem
Duman, “Hizmet rotamızı
belirleyen bu önemli adım,
ilçemize değişim olarak geri
dönecek ve yarınlarımıza ışık
tutacaktır” dedi.

Buca Belediyesi ekim ayı
olağan meclis toplantısının
ikinci oturumu
gerçekleştirildi. Buca
Belediye Başkanı Görkem
Duman’ın başkanlık ettiği
oturumda, 2025-2029
Dönemi Stratejik Planı ve

2025 Mali Yılı Performans
Programı görüşülerek oy
çokluğu ile onaylandı. Buca
Belediye Başkanı Görkem
Duman, stratejik planın
belediye bürokratları,
müdürler ve çalışanlar
tarafından aylardır
sürdürülen bir çalışma
sonucu oluşturulduğunu
söyleyerek, emeği geçen
herkese teşekkür etti.

Hizmet rotalarını
belirleyen stratejik planın
Buca’nın yarınlarına ışık
tutacağını ifade eden Buca
Belediye Başkanı Görkem
Duman, “Buca’mızın beş

yılını planlayan
çalışmalarımızı hazırladık ve
bugün meclise getirdik.
Buca’mızı ileriye nasıl
taşıyabiliriz, daha yeşil nasıl
yapabiliriz? Ciddi bir riskli
yapı stokumuz var. Kentsel
yenilemeyi yaparken, kentin
planlamasını yaparken
‘ihtiyaçları nasıl karşılarız,
vatandaşımızın nasıl daha
rahat yaşamasını sağlarız,
Buca’mıza yakışan bir
şekilde yaşam nasıl sağlarız’
diye düşünerek
çalışmalarımızı
gerçekleştirdik” diye
konuştu.

Turgutlu Belediyesinin salı günü
yapılan Ekim Ayı Meclis Toplantısının
dilek ve temenniler bölümünde Başkan
Çetin Akın, kamuoyu gündemini meşgul
eden TMMOB Mimarlar Odası İzmir
Şubesi hakkında açıklama yaptı.

Başkan Çetin
Akın,
açıklamasında şu
ifadelere yer verdi:

“Geçen ay bir
karar aldık. Bu
kararın akabinde
İzmir Mimarlar
Odası bir açıklama
yaptı. Meclisimizi,
belediye başkanını
sıkıntıya sokacak
bir açıklama yaptı. Biz bu süreci hem
hukuk servisimizle hem imar
müdürlüğümüz ile çok iyi değerlendirdik,
meclisin önüne o şekil getirdik. Ben bir
Belediye Başkanıyım hata yapma
lüksümüz yok, çalışan mesai
arkadaşlarımıza da güvenim sonsuz, beni
yanıltma ihtimalleri yok. Mimarlar
odasının bu açıklaması üzerine kendimizi
bir daha sorguladık, bu kararı veren
mahkemedeki hakim arkadaşın bilgilerine
başvurduk. Geçen ay mecliste aldığımız
kararın, doğru bir karar olduğu konusunda
hemfikir hale geldik. Biz de sonrasında bir
açıklama yaparak işi hukuk boyutuna
taşıdığımızı hem sosyal medya
hesaplarımızdan hem de arkadaşlarımız

aracılığıyla bütün Turgutlu halkına
duyurduk. Ancak benim bir rahatsızlığım
var. Sivil toplum örgütleriyle, odalarla
böyle çekişmeli durumlarda olmayı hiç
istemiyorum. Herkes gerçeği gelip
öğrenebilir dediğim ve bana gelebilir

diyordum. Keşke
gelselerdi, sizler de
gelin, diğer odalar
da gelsin. Sivil
toplum
örgütlerinin
tamamıyla bizim
barışık olmamız
lazım ve onların
ortak aklıyla bu
ilçeyi yönetmemiz
lazım. Dolayısıyla

onların fikirleri çok değerlidir bizim için
ama bu fikirleri sosyal medya üzerinden
ithamla bulunarak yapması yanlıştır. Biz
de orada hukuksal hakkımızı kullandık
ancak görüşmelerimiz devam ediyor. Biz
her zaman şunu söylüyoruz: 'Turgutlu
yaşadığımız, atalarımızın yaşadığı,
bundan sonra çocuklarımızın yaşayacağı
bir ilçe. Biz ortak akıldan yanayız ve
Turgutlu Belediyesinin ve başkanının
kapıları bugüne kadar hiç kimseye
kapanmadı. Benim kapım hep açıktır.’
Bütün Turgutlu halkına tekrar
sesleniyorum. Biz ortak akıldan, ortak
projelerden yanayız. Çünkü Turgutlu
bizim ve hepimizin her şeyi. Bunun için
hepinizi iş birliğine davet ediyorum.”

“Biz ortak akıldan ortak
projelerden yanayız”
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BUPAR Araştırma ve Danışmanlık Şirketi
Başkanı Erdal Akaltun, olası bir erken
seçimin sonuçlarını TELE 1’de Tuncay
Mollaveisoğlu’nun sunduğu 'Anında
Manşet' programında açıkladı. CHP’nin
oylarının yükseldiğini açıklayan Erdal
Akaltun, "Son milletvekili seçimlerinin
analizini yapan Akaltun, “AK Parti  son
milletvekili seçiminde ilk defa yüzde 35’in
altına kadar gerilemişti. CHP ise ilk defa
yüzde 35’in üzerine çıkmıştı. Yerel seçime
geldiğimizde ise CHP ilk defa Türkiye'de
birinci parti olmuş oldu. AK
Parti yerel seçimde
kaybetmiş olduğu o
küskün seçmen
tabanını tekrar
kazanamadığını açık
şekilde söyleyebiliriz.
CHP, sahada
olmasına rağmen
toplumun çok
beklemediği ve genel
başkan değişimi ile bir
heyecan yakalamış oldu. CHP deki genel
başkan değişimi, seçmendeki gönül
kırgınlığını yeni bir umuda evrilmesinin
sonucunu doğurdu” dedi.
AK Parti seçmeninin oy vermekten hala
uzak durduğunu belirten Akaltun,
“Ülkedeki ekonomik koşullar, siyasal
koşullar, adaletsizlikten dolayı hala AK
Parti seçmeni gönül kırgınlığın
gideremediği gibi uzak durmayı tercih
ediyor. İlk defa Tayyip Erdoğan 25 yıllık
iktidarında kendi  tabanını konsolide
edebilecek bir siyasal dil bulamadığını
söyleyebiliriz” diye konuştu.

YUKARI ÇIKIŞ SÜRÜYOR
CHP’nin yükselme ivmesinin devam
ettiğini açıklayan Erdal Akaltun, sözlerini
şöyle sürdürdü: “Bugün eğer bir seçim
olsa, CHP az farkla olsa da birinci parti
olacağını söyleyebiliriz. Yerelde birinci parti
olma başarısını da ayrıca sürdürüyor.
CHP’ye şuan verilen oylar AK Parti ve
Erdoğan’dan kurtulmak için verilen
oylardır. CHP bir alternatif koymalıdır.
CHP, geldiğinde ne yapacağını
söyleyebilmesi gerekir. Dolayısıyla bugün
seçim olduğunda CHP için ivmesinin hala
yukarıda olduğunu söyleyebiliriz. AK Parti
için aşağıya giden ivmenin devam ettiğini
belirtebiliriz. İYİ Parti için yükselişten
bahsetmek mümkün değil. Kendini kısa
vadede toparlama şansı da görünmüyor.
MHP her zamanki gibi yüzde 5-6
düzeyinde devam ediyor”
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Erken seçimde CHP 
birinci parti
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Denizli Büyükşehir
Belediyesi, çevre bilincini
artırmak, gelişi güzel atılan
izmarit ve çöplerin neden olduğu
kirliliği azaltmak amacıyla
geçtiğimiz aylarda örnek bir
projeyi hayata geçirdi. Denizli
Büyükşehir Belediye Başkanı
Bülent Nuri Çavuşoğlu'nun
talimatıyla Zabıta Daire
Başkanlığı bünyesinde kurulan
özel sivil ekip, kentin merkezi
noktaları ile işlek
güzergâhlarında yere izmarit ve
çöp atılmasını önlemek için
denetimlere başladı. 

Temizliğe "Her gün biraz
daha temizlik, Denizli’ye
güzellik" sloganıyla paylaşan
Başkan Çavuşoğlu, şöyle konuştu:Hayata geçen bu
uygulamayla, şehirdeki çevre bilincinin
güçlendirmesi ve kirliliğin önemli ölçüde
azaltması hedeflendi. Uygulamadan elde edilen
geri dönüşümleri yerinde görmek için sahada

incelemelerde bulunan Başkan Bülent Nuri
Çavuşoğlu, bir iş yerinin önünde yere atılmış
izmaritleri görünce, işletmeciden süpürge ve
faraşını getirmesini istedi. Eline süpürge ve faraşı
alıp tek tek izmaritleri toplayan Çavuşoğlu, “Sabah

dükkanınızı açınca yapacağınız iş,
izmaritleri birkaç dakikada
süpürerek dükkanımızın önünü
temizlemek. İnsan istedikten sonra
2 dakikada dükkanının önünü
tertemiz yapabilir. Sabah gelince
herkes dükkanının önünü
temizlese çevremizi temiz tutmuş
oluruz” dedi.

"Sevdim ben bu işi, her gün
temizliğe geleyim bari" diyerek
espri yapan Başkan Çavuşoğlu, iş
yerlerinin önünde denk geldiği iki
genç kıza da, "Bir sürü güzel
kızsınız, her gün sabah 5
dakikamızı ayırarak kendi
dükkanımızın önünü
temizleyeceğiz" diyerek takıldı.

Her gün sabah kendi iş yeri ve
karşısını temizleyen kadın esnafa teşekkür 
eden Başkan Çavuşoğlu, "Zaten bir kadın eli
değmeli bu memlekete. İşte mesele bu. Hep
beraber bunu bir başarabilsek her şey daha güzel
olacak" ifadelerini kullandı.

Gaziemir’deki nükleer
atıkların temizlenme süreci
STK’ler tarafından yargıya
taşınırken alanın kepçelerle ve
gece mesailerle gizlice
temizlenmeye başladığı iddia
edildi. Kentin içinde yer alan
bölgeden gelen kötü kokular halk
sağlığını tehdit ediyor.

İzmir’in Gaziemir ilçesindeki
kurşun ve akü geri kazanım
tesisinin bahçesinde 2007 yılında
tespit edilen tehlikeli ve
radyoaktif atıklar 2024 biterken
hâlâ temizlenmedi. Bakanlık
kentin ortasında çevreyi ve halk
sağlığını tehdit etmeye devam
eden alanın EKOVAR adli şirket
tarafından temizleneceği
bildirmesinin ardından harekete
geçen şirket, kepçelerle alana
girmiş, toprak altındaki atıklar
alev almıştı.

ÖNLEM YOK
Şirketin yönteminin

uluslararası standartlara uygun
olmadığını aktaran Gaziemir
Belediyesi ve STK’ler itiraz
ederken mahalleli mahkemeye
gitti. Tartışmalar sürerken alanda
kepçeler çalışmalara başladı.
Gördü tanıkları gece de mesai
yapıldığını öne sürdü. 

Çalışmalarla başlayan koku
yurttaşı korkuturken Gaziemir
Belediye Başkanı Ünal Işık,
“Şirkete ‘Ne zaman, nasıl ve
hangi kaynaklarla temizlenecek?
diye sorduk bir yanıt alamadık.
Çünkü bu işin doğru bir tanımı
yapılmış değil. ‘Ne kadar toprak
çıkacak, temizleme ekipmanları
nedir, alınan önlemler nedir?’
gibi sorularımıza yanıt alamadık.
Bizim bir tek isteğimiz var;

buranın bilim insanlarının
kontrolünde çevre şehircilik
bakanlığının belediyelerin, çevre
örgütlerinin, bilim insanlarının
içinde olduğu bir komisyon
denetiminde temizliğin
yapılması ve temizliğin doğru

yapılmasını ve bir an önce
başlanmasını istiyoruz. Orada
şimdi yapılan bir çalışma
görüyoruz. Çalışanlarda sadece
baret ve yelek” dedi. 

“Ciddi anlamda bir halk
sağlığı tehdidi oluşmuş

vaziyette” diyen avukat Arif Ali
Cangı, “Uyuyan devi
uyandırdılar. Çünkü orada toprak
altında olan atıklar başlı başına
bir çevre sorunu. İnsan sağlığı
açısından da büyük risk
oluşturuyordu. Özensiz bir
şekilde kazdılar ve bütün atıklar,
gazlar ortaya çıktı, dumanlar
yükseldi. Yurttaşlar kaygılar
nedeniyle dava açtı. Bağımsız
denetim şart gözüküyor. Yani
Nükleer Düzenleme
Kurumu’nun kontrolü yetersiz
görünüyor. Orada yaşayan
insanlar var, okul var, AVM var,
Semt Garajı var yani insanların
yoğun yaşadığı bir yer. Ve hiçbir
bilgi verilmiyor gizli kapaklı bir
iş çevirmeye çalışıyor.
Oldubittiye getirmeye çalışılıyor.
Mutlaka ve mutlaka bir denetim
şart. Bu halde daha büyük
tehlikeler bizi bekliyor” dedi.

BİLİME DAYALI OLMAYAN TEMİZLİK ÇALIŞMALARINA ÇEVRECİLER TEPKİLİ

Sokakta izmarit temizleyen Başkan Çavuşoğlu’nun başlattığı temizlik hareketi karşılık buldu

‘Bu şehri hep birlikte güzelleştireceğiz’

Söke Belediyesi Sıfır Atık ve İklim
Değişikliği Müdürlüğü, çevreyi
koruma adına önemli 
çalışmalarına devam ediyor. 
Müdürlük tarafından haneler ve
işyerlerinden toplanan 2 bin 300 litre
bitkisel atık yağ, lisanslı bir firmaya
teslim edilerek geri dönüşüme
kazandırıldı. Söke Belediyesi, sıfır
atık çalışmalarını kararlılıkla
sürdürerek, çevre ve doğal
kaynakları koruma konusunda
örnek bir belediye olmaya devam
ediyor. Bu çalışmanın sonucunda,
atık yağların lavaboya dökülmesiyle
kirlenebilecek 2 milyar 300 
milyon litre suyun kirlilikten
korunduğu ve 2 bin 300 litre
biyodizel üretimine katkı sağlandığı
açıklandı. Söke Belediyesi'nin
duyarlı çalışması, çevre koruma
konusunda vatandaşları
bilinçlendirmeyi hedefliyor. 

Suların kirlenmesi
önleniyor

Miniklerin heyecanına ortak oldu
Torbalı Belediyesi sosyal ve kültürel
faaliyetlerine devam ediyor. Bu
kapsamda birbirinden önemli
etkinliklere imza atan Torbalı
Belediyesi son olarak çocuklar için
köylerde çocuk tiyatrosu
düzenliyor. Subaşı Mahallesi’nde
sahnelenen oyunu Torbalı Belediye
Başkanı Övünç Demir de Subaşılı
minikler ile birlikte izledi.  Başkan
Demir, “Gezici Çocuk Tiyatromuzla
sanat ve eğlenceyi çocuklarımız için
mahallelerimize taşıyoruz. Subaşı
Mahallemizde sahne alan 'Doğa
Dostu Heidi' oyununu
çocuklarımızla birlikte izledik, eşsiz
gülüşlere tanıklık ettik. En büyük
önceliğimiz sizin mutluluğunuz.
Oyunlarımız diğer köylerimizde de
devam edecek” ifadelerini kullandı.

Miniklerin heyecanına
ortak oldu

At yetiştiriciliği hayalini
gerçekleştirmek için minibüs
şoförlüğünü bırakan ve İzmir
Hipodromu'ndan aldığı bir atla işe
başlayan Alaçatılı Haşim Tınas,
aralarında çok sayıda derece
kazanan 150 atla harasını 
büyüttü. Tınas'ın, güçlü orijini olan
atlardan elde ettiği taylar,
Türkiye'nin tüm hipodromlarında
yarışırken, çok sayıda
şampiyonluğa da imza attılar.
Tınas'ın yetiştirdiği yarış atları, 2005
yılından bugüne kadar
hipodromlarda 1971 yarışta start
alırken, 186 birincilik, 180 ikincilik,
211 üçüncülük ve 218 dördüncülük
kazandı. Haşim Tınas'ın bugünlerde
adından en çok söz ettiren 
yarış atı "Alaçatı Ağası" olurken,
Türkiye'deki her hipodromda
yarışan at, 14 defa birinci 
olmayı başardı. 

Şampiyon atlar
yetişiyor
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